

Declaration By Shipper to Hapag Lloyd (China) Shipping Ltd

This is to confirm the below regarding the Verified Gross Mass as declared by us in relation to the method of weighment indicated in our Verified Gross Mass Submission

Weighment by Method 1

This shipper declares that weight information of the packed container in this document is obtained in accordance with the method described in Regulation VI/2.4.1 of the SOLAS, 1974 as amended, a metrology verification certificate issued by a metrology verification institution has been obtained for the weighing equipment at the place of weighing, and the date when the weight of such packed container was obtained is within the term of validity of metrology verification certificate."

Weighment by Method 2

This shipper declares that weight information of the packed container in this document is obtained in accordance with the method described in Regulation VI/2.4.1 of the SOLAS, 1974 as amended, and such method conforms to requirements of the "Guidelines Regarding the Verification of the Gross Mass of Packed Containers through Accumulating Calculation" formulated and issued by competent authority."

Name :
Designation :
Company Name :
Date :

Seal



托运人载货集装箱重 验证声明

在此确认我司递交的载货集装箱验证重 是根据以下方式进行验证的

验证方法 1 (整体称重法)

本托运人声明:该文件资料所含载货集装箱重信息系按照《1974年国际海上人命安全公约》第 VI/2.4.1条所述方法获得,称重点的衡器已取得计技术机构颁发的计检定证书,且获得重的日期在证书的有效期范围内。

验证方法 2 (累加计算法)

本托运人声明:该文件资料所含载货集装箱重信息系按照《1974年国际海上人命安全公约》第 VI/2.4.2条所述方法获得,该方法符合主管机关制定并公布的《载货集装箱累加计算法重验证指南》的要求

托运人

公司名称

签名

盖章

日期